
Protokoll fört vid Värmdövik Vägförenings årsmöte 2017‐03‐15 
 

1. Årsmötets öppnande 

2. Val av mötesfunktionärer 

a. Ordförande 

Beslut: Till ordförande för mötet valdes Uno Jakobsson 

b. Sekreterare 

Beslut: Till sekreterare för mötet valdes Fredrik Zetterberg 

c. Två justerare tillika rösträknare 

Beslut: Till justerare tillika rösträknare valdes Kim Ivarsson och Thomas Schultz. 

3. Upprop och förteckning av närvarande medlemmar och ombud 

Beslut: 61 närvarande medlemmar varav 6 via fullmakt 

4. Godkännande av röstlängd 

Beslut: Röstlängden fastställdes 

5. Fastställande av dagordning 

Beslut: Dagordningen godkändes. 

6. Fråga om mötets behöriga utlysande 

Beslut: Stämman ansågs vara behörigen utlyst. 

7. Föreningens verksamhetsberättelse och bokslut för 2016 

Föreningens ordförande föredrog verksamhetsberättelsen och redogjorde för 

föreningens verksamhet. 

Ordförande redogör för föreningens beslut och inställning.  

  

Föreningens ordförande föredrog bokslutet för 2016.  

 

Föreningens bättre resultat jämfört med budget är framförallt att härleda till 

lägre kostnader inom ett flertal områden samt att bergsklacken vid utfarten 

från Herrviksnäs inte heller kunnat sprängas bort. 

 

Fråga ställdes om rishögarna nere vid tennisbana 2. Holmen ansvarar för att 

hämta dessa, men de inväntar flismaskin. Avtalet saknar dock tidsplan för 

borttagande.  

Fråga ställdes om bäverskador samt kvarlämnat ris på Mörtstigen, 

Kroksjöbadet med fler ställen. Ordförande svarar att besiktning krävs men att 

styrelsen är medveten om problemen vid Kroksjöbadet.  

Fråga ställdes om avverkning av träd längs väg 222. Avverkning och gallring har 

skett enligt skogsvårdsplan. 

Fråga ställdes om städning efter avverkning. Föreningens kontrakterade 

entreprenör kommer att fokusera på att städa.  

Fråga ställdes om stig vid Korsmosjön och om den kommer att återställas. 

Styrelsen tar med sig önskemålet om att återställa stigen. 

Fråga ställdes om styrelsen inspekterat de avverkade områdena. Styrelsen har 

inspekterat i omgångar samt lagt ner en hel del pengar på att fylla igen 

traktorspår samt att återställa området.  

 



Beslut: Stämman beslutar att lägga verksamhetsberättelse för 2016 till 

handlingarna. Stämman beslutade även att godkänna balans‐ och 

resultaträkning.  

8. Revisorernas berättelser avseende 2016 

Både den auktoriserade revisorns samt den av stämman utsedda 

lekmannarevisorns revisionsberättelser föredrogs. 

Beslut: Stämman beslutade att lägga revisionsberättelserna till handlingarna. 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen avseende 2016 

Beslut: Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 

2016.  

10. Behandling av inkomna motioner 2016 

i. Motion 1 – Farthinder.  

Beslut: Stämman beslutar att bifalla styrelsens förslag, dvs byggande av nya 

farthinder på Herrviksvägen, Lostigen, Utterstigen och Järvklostigen. 

ii. Motion 2 – Grävlingsgryt.  

Beslut: Stämman beslutar att avslå motionen.  

iii. Motion 3 ‐ Försäljning av tomter, belysning gångväg, skräpiga tomter samt 

fällning av alla träd framför husen.  

Beslut: Stämman beslutar att avslå motionen.  

iv. Motion 4 – Trafiksäkra övergångar på väg 222..  

Beslut: Stämman beslutar att motionen avslås. 

v. Motion 5 – Belysning av gångväg. Tilläggsyrkande läggs att styrelsen ges i 

uppdrag att under 2017 noggrannare utreda de faktiska kostnaderna och 

återkomma till stämman 2018.  

Beslut: Stämman beslutar att motionen avslås med rösterna 35‐21.  

vi. Motion 6 – Likvida medel och avgiften.  

Beslut: Stämman beslutar att motionen avslås. 

vii. Motion 7 – Utse vägfogde och uppdatera verksamhetsplanen.  

Beslut: Stämman beslutar att motionen avslås. 

11. Styrelsens förslag till verksamhetsplan och budgetför 2017 

Beslut: Stämman beslutar att godkänna styrelsens förslag till verksamhetsplan och 

budget. 

12. Fastställande av medlemsavgift för 2017 

Styrelsen föreslår 3000 kr.  

Beslut: Stämman beslutar att årsavgiften ska vara 3000 kronor. 

13. Fastställande av debiteringslängd. Det finns en debiteringslängd i årsmöteslokalen. 

Beslut: Stämman noterar debiteringslängden för 2017. 

14. Fastställande av senaste betalningsdag för medlemsavgiften 2017. 

Beslut: Stämman beslutar att sista betalningsdag ska vara 31 maj 2017. Efter en 

påminnelse lämnas ärendet till Kronofogden om betalning fortsatt uteblivit.  

15. Val till styrelsen 
a. Tre ordinarie ledamöter nyval/omval 2 år 

Beslut: Till ordinarie ledamöter på 2 år väljs Börje Larsson (ordförande), Anna Evetovics 

samt Eva Carlsson.   

b. Två suppleanter nyval/omval 1 år 

Beslut: Till suppleanter på 1 år väljs Jessica Granrud och Christian Svengard. 

16. Val av revisorer, 1 år 
a. Verksamhetsrevisor 



Beslut: Till verksamhetsrevisor väljs Annica Korsner 

b. Verksamhetsrevisor, suppleant 

Beslut: Till verksamhetsrevisorssuppleant väljs Christina Nilsson. 

17. Val av valberedning, 1 år 
a. Två ordinarie 

Beslut: Till ordinarie valberedare väljs Christer Brehmer och Bo Bladholm. 

b. En suppleant 

Beslut: Till valberedningssuppleant väljs Kim Ivarsson. 

18. Bestämmande av tid och plats för justering av årsmötesprotokoll samt protokollets 

tillgänglighetshållande. 

Beslut: Stämman beslutar att årsmötets sekreterare kontaktar justeringsmännen för 

justering av protokollet. 

19. Övriga frågor 
20. Mötesordföranden avslutar mötet. 

 

 

Original med underskrifter förvaras hos ordförande. 

 

 

 

 

           


